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Gewoonlijk is deze excursie mede o.l.v. Bentwoud kenner Pieter van Dijk. Die vertrok een 
dag eerder naar vogelrijke gebieden in Spanje. Geen nood, kennis genoeg aanwezig. 
Deze keer de zuidelijke route door dit bloemrijke gebied. 

 Zelden zoveel bloeiende margrieten gezien. Opmerkelijk waren de hoeveelheden 
vlinderbloemigen, graslathyrus, veldlathyrus, bonte wikke en ruige lathyrus. Allen 
stikstofminnende planten, die met wortelknolletjes hun voedsel opneembaar maken. Voor 
vogels was het iets te warm, het geluk van een vorige keer om de roerdomp te zien 
hadden we niet.  

 

Wel werd de koekoek meermaals gehoord. Evenals fitis, tjiftjaf, tuinfluiter en grasmus. 
Hondsroos en rimpelroos staan in volle bloei. Dankzij het natte voorjaar waren alle bomen 
diep groen. Op enkele plekken stond een grote hoeveelheid van de beschermde grote 
kaardenbol, met haar wit gekleurde zus, slipbladkaardenbol. Speciaal ingezaaid voor de 
puttertjes. Ook de paarse morgenster heeft z’n plek gevonden. Op het sein van een 
klepper werd tussentijds gestopt en konden beurtelings de gidsen hun verhaal vertellen. 
Miep kon het geleerde op de NGO in praktijk brengen en Paul strooide met anekdotes 
over planten. Op de terugweg zagen we een zwevende bruine kiekendief achter de bomen 
verdwijnen en wist Hans een plek aan te wijzen waar de kleine ratelaar groeit. Hij is al 
jaren op zoek naar zaden ervan. Dit was een excursie met een gouden randje en met 
voldaan gevoel waren we na ruim twee uur op de startplek terug.



 

 

In de middag was er nog een gelegenheid om met boswachters en boomdeskundigen een 
wandeling te maken. Aanleiding was de publicatie dat delen van het Bentwoud wordt 
uitgedund. Ruim 20 belangstellenden waren hier op afgekomen. Vragen konden gesteld 
worden. Van actie gerichtheid was geen sprake. Wel kritische vragen, waarom de bomen 
in beginfase zo dicht op elkaar geplant zijn. Een beginnersfout? Volgens de boswachter 
was dat gedaan om de bomen sneller recht omhoog te laten groeien. Sommigen waren 
niet overtuigt, kromme bomen in niet rechte lijnen geven een meer natuurlijk karakter. Met 
dezelfde hoeveelheid bomen, op normale afstand, had nog een bos ter grootte van het 
Bentwoud aangelegd kunnen worden.  

Wie binnenkort rode stippen ziet op bomen weet dat over hun lot beslist is. Er zal gekapt 
hout achterblijven en dat is weer goed voor de biodiversiteit. 

-- 
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